
                                        

 

Årsmöte, Svartsjö båtsällskap, 2024-09-21 

 

1. Mötets öppnande 

Elisabeth öppnade mötet. 

2. Mötes behöriga utlysning 

Godkändes 

3. Val av mötesordförande 

Valdes Elisabeth Hansson 

 

4. Val av sekreterare 

Örjan Elfström 

 

5. Val av justerare 

Mikael Löfling, Tommy Nilsson godkändes 

 

6. Årsberättelsen 

Lästes upp av Elisabeth. Året har i stort sett handlat om underhåll av bryggor och 

mark. Färdigställande av staket, etapp 2.  

 

7. Kassörens rapport 

Vi hade på kassaboken 67 000 kr plus vid 2023 års slut. Under 2024 har vi haft 

utgifter på 74 000. Det som tynger mest är arrendet till Statens fastighetsverk. Hyran 

i år i 31 433 kr. Vårt avtal lyder på 5 år och räknas upp med konsumentpris index. Vi 

är nu inne på det tredje hyresåret. 

Ytterligare utgifter har varit miljöavgift till kommunen plus städning, klippning och 

markarbeten. Det vi fått in i medlemsavgifter är 87 000. 

Sällskapet är idag har 50 medlemmar. 

Revisorn har gått igenom räkenskaperna, godkänt och rekommenderar ansvarsfrihet 

för styrelsen för 2023. 

 

8. Ansvarsfrihet 

Mötet godkände rapporten och godkände ansvarsfrihet för styrelsen



 

9. Avgifter 

Styrelsen ser ingen anledning att förändra avgifterna i nuläget.  Det vill säga, 

medlemsavgift per år, 250 kr, 1500 kr för båt under 4 meter, 2500 för båtar över 4 

meter. Trailingavgift, 850 kr 

 

10. Val till styrelsen 

Jonny Hägg, föreslogs som kassör på två år. Ronnie Sjöre’n och Mikael Löfling som 

stryrelserepresentanter på två år.  . 

Som revisor föreslogs Pekka Ojanen. 

Mötet godkände samtliga förslag. 

 

Som fyllnadsval  på 1 år i stället för avgående Mårten Granath saknades namnförslag. 

 

11. Att göra under året 

Göra klart staket är prio. Fortsatt underhåll av våra bryggor. 

 

12. Mötets avslutande 

Då inga övriga frågor kom upp, avslutade ordförande mötet. 

 

 

Sekreterare   Justeras   Justeras 

 

 

 

 

Örjan Elfström  Mikael Löfling             Tommy Nilsson 


